

2017 年（第三届）阳澄湖创客年会相城高新技术开发区“生物医药暨先进制造业峰会”活动方案

2017 (the 3rd) Yangcheng Lake Investment Promotion Annual Meeting XiangCheng Hi-tech Development Zone “Biomedicine & Advanced Manufacturing Summit” Event Plan

INTRODUCTION

Xiangcheng Hi-tech Development Zone is focusing on developing independent innovation, growing scientific and technological cooperation, gathering innovative enterprises and talents, and finally, improving biomedicine and advanced manufacturing. Suzhou Xiangcheng Yangcheng Lake Investment Promotion Annual Meeting & Economic and Trade Talkfest will gather organizations, entrepreneurs, experts and district leaders around the theme of “Intelligence Converges Hi-Tech, Integration Creates Future”.

EU Sino has been hired to help in communication and marketing of the zones in Xiangcheng district, to make the bridge between foreign enterprises and the local governments, contact us to discuss more details.

一、**时间**：2017 年 11 月 10 日，需 11 月 9 日下午到达并报到。

Time: 2017 November 10th, need to arrive and register in the afternoon of November, 9th.

二、**地点**：苏州珀丽春申湖度假酒店（春秋路 28 号）

Location: Rosedale Chunshenhu Resort Hotel Suzhou (No.28 Chunqiu Road)

三、**主办**：江苏省相城高新技术产业开发区 | **承办**：相城高新区经济发展局

Organizer: Jiangsu Xiangcheng High and New Technology Industrial Development Zone, Xiangcheng High tech zone economy development bureau.

四、邀请对象与嘉宾：约 70 人

Participants: About 70 people

- 拟邀请区领导

District leaders

- 海合组织嘉宾，经海合组织推荐，通过前期对接与高新区有初步合作意向的生物医药、新材料、新能源、机械制造等领域项目嘉宾。

Guests of Shanghai Cooperation Organization: guests in the field of biomedicine, new material, new energy, machinery manufacturing that have preliminary cooperation intention with the hi-tech zone through early contact.

- 板块自邀项目嘉宾。与潘阳工业园、生物科技产业园、南京中科院健康产业育成中心、过程工程研究所产业基地、春申科创园正在对接洽谈的创业嘉宾，以及合作平台推荐的生物医药、新材料、新能源、机械制造等领域专家和创业嘉宾。

Invited project guests: entrepreneur guests who are contacting and negotiating with the Zone as well as experts and entrepreneur guests in the field of biomedicine, new material, new energy, machinery manufacturing, etc., recommended by the cooperation platform.

- 本土企业创新项目对接专家（博士）。根据征集的专家服务企业活动项目和企业博士后招收项目需求，邀请经前期预对接后有合作意向的专家或博士。

Experts from local enterprise with innovation project (doctors): According to the requirements of expert service and enterprise activity project as well as enterprise postdoctoral recruitment project, experts and doctors with preliminary cooperation intentions are invited.

- 特邀嘉宾: Eric Leandri(艾里克 雷昂德里), 来自法国, 将与相城高新区签署落地协议。他是法国著名的科技创业者之一, 具有革命性的搜索引擎, 谷歌在欧洲的竞争对手, QWANT 的创始人, 他同时也是法国蓝色海岸科技协会主席, 引导并投入了多个产业领域的创业公司。

SPECIAL GUEST: Eric Leandri, coming from France to sign a cooperation agreement for setting up a new office in Huangdai. He is one of France's famous tech-entrepreneurs, founder of QWANT a revolutionary new search engine competing with Google on the European market, president of French-Tech Cote d'Azur, and multi entrepreneur.

- 投融资专家特邀嘉宾。

Investment and financial experts.

- 其他嘉宾。邀请板块先进制造业、生物医药企业代表。

Other guests: segmented advanced manufacturing industries, biomedicine enterprise representatives.

五、活动流程安排

Event schedule:

Time	Agenda	Responsible department	Remark
10:00 - 11:30	Participate in the opening ceremony at main venue of Xiangcheng	Economic Development Bureau of Xiangcheng Hi-tech Development Zone	Guide and count contacted guests
11:30 - 12:00	Guests leave from Lakeside Hotel for Xiangcheng Hi-Tech Development Zone Special Event Venue		Guide, count contacted guests
12:00 - 13:30	Luncheon (buffet)		Rosedale Chunshenhu Resort Hotel
13:30 - 13:40	Special event launching (opening, introduce main guests)	Office of Party and Government Affairs	Host to be confirmed
13:40 - 13:50	District, zone leaders speeches	Office of Party and Government Affairs	Leaders TBC
13:50 - 14:10	Investment environment promotion	Economic Development Bureau of Xiangcheng Hi-tech Development Zone	Main speaker TBC
14:10 - 14:20	Speech from settled Enterprises		2 Representatives from settled enterprises (TBC)
14:20 - 14:40	Project contracts signing ceremony		8 Signed projects, including 3 industrial projects and 5 talent projects
14:40 - 15:10	Visit provincial Hi-tech Zone core area Electronic Information Industrial Park, Chunshen International Scientific Innovation Park, History Pavilion and Achievement Pavilion	Economic Development Bureau of Xiangcheng Hi-tech Development Zone, Bio-medicine Science Park, Chunshen International Scientific Innovation Park	
15:10 - 15:40	Visit Bio-medicine Science Park (Incubation Center, Process Institute)		

Time	Agenda		Responsible department	Remark
15:40 - 17:30	Special cooperation projects	Biomedicine and New Material Deep Partnering Projects	Administration Office of Bio-medicine Science Park	Detailed schedule in Annex
		Industrial design, advanced manufacturing and other entrepreneur project salon	Chunshen International Scientific Innovation Park Management Office	
17:30	Dinner party		Office of Party and Government Affairs	Rosedale Chunshenhu Resort Hotel Suzhou

For more information please contact:

- Wang Qian: +86 139.104.105.07
- Céline: +86 159.6224.8415

Annex: Schedule on “Special cooperation projects” part

Time	Agenda	Remark
15:40	Guests arriving at venue	Rosedale Chunshenhu Resort Hotel Suzhou (Mingzhi Hall)
15:40 – 15:45	Opening Introduction	Introduction of Event Form, Corresponding Carriers, Entreprises, and Invited Experts
15:45 – 15:55	Speech of Carrier Representative	Introduction of Carriers
15:55 – 16:15	3 Project Roadshows	Project Initiators Promotion Presentation (7 min max. Per project)
16:15 – 16:30	Tea/Coffee Break	
16:30 – 16:50	3 Project Roadshows	Project Initiators Promotion Presentation (7 min max. Per project)
16:50 – 17:30	Face-to-Face Partnering	Communication and Partnering between guests, carriers, and enterprises, on human resource policies and carrier demands